
Ultim�tum a Lloret pel cam� de ronda de Can Juncadella

L'Ajuntament d�na un mes a la propietat perqu� faci els canvis demanats en el projecte o

recuperar� els camins

L'Ajuntament de Lloret de Mar ha rebutjat el projecte presentat per Flinder Data per refer el cam� de ronda que

passa per Can Juncadella i d�na un mes de termini a la propietat per refer-lo. En cas contrari, l'Ajuntament

adver teix que rescindir� el conveni signat el 2009 i recuperar� els camins p�blics que discorren per la propietat.

Els propietaris de la f inca de Can Juncadella van presentar un projecte que va tenir el vistiplau de l'Ajuntament,

per� posteriorment el Depar tament de Costes va demanar un seguit de modif icacions. Un cop l'empresa va fer

els canvis demanats, va tornar a presentar el projecte a l'Ajuntament, per� l'arquitecta municipal va constatar

que es tractava d'un nou projecte, i no pas de cap modif icaci� (en concret, hauria d'haver donat compliment a

nou punts de l'informe em�s pel servei provincial de Costes a Girona del Ministeri de Medi Ambient i Medi Rural i

Mar�. El nou projecte presentat Ði rebutjatÐ preveu que el cam� de ronda passi m�s lluny de la casa, i amb m�s

complexitat t�cnica, f ins i tot amb passareláles suspeses sobre el mar.

Vulneraci� del conveniAt�s que l'Ajuntament considera el nou projecte una vulneraci� del conveni, s'ha decidit

donar un termini d'un mes a Flinder Data per presentar el projecte amb les modif icacions. Els camins que hi ha a

la propietat, i que eren p�blics, es van tallar en una mena de permuta segons la qual la propietat a canvi es faria

c�rrec d'arreglar el cam� de ronda, per� des de llavors que est� tallat. A m�s, el conveni tamb� va permetre tallar

el sender de gran recorregut GR-92, que passava per la propietat.

Flinder Data �s una empresa vinculada a personalitats destacades del Kazakhstan i, segons el conveni signat el

2009 (quan era alcalde Xavier Crespo), la propietat havia de presentar dins el termini de tres mesos un projecte

per a la realitzaci� de les obres del cam� de ronda, en el tram compr�s entre la platja de Canyelles i la cala

Morisca. Malgrat el temps passat, encara no hi ha cap projecte aprovat def initivament.Cinc anys tardEl regidor

de Turisme de l'Ajuntament de Lloret de Mar, Jordi Orobitg (ERC), va af irmar ahir que aquest conf licte pel cam� de

ronda Òs'hauria d'haver resolt fa tempsÓ. ÒUna de les prioritats per Lloret de Mar �s que els camins de ronda

siguin transitables, en sintonia amb tot el que s'est� tractant a la mesa de turisme.Ó
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